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Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
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Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 

e-mail: peter.dringus@vucke.sk   
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Fax: 055/7268 296 

 
 

ZÁPISNICA 
z 10. zasadnutia Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 28.03.2011 
 
Počet prítomných členov:         12 /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:         3 
z toho ospravedlnení:          2 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Aktuálne informácie predsedu komisie, vedúceho odboru zdravotníctva a predsedu 

výboru NR SR pre zdravotníctvo 
3. Správa o výsledku kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami Európskych 

spoločenstiev a iných prostriedkov zo zahraničia na Strednej odbornej škole 
Ostrovského č. 1, Košice (Ing. Kandráč) 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí 
dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a 
školským zariadeniam (Ing. Kandráč) 

5. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2010 (Ing. Karafová) 
6. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 (Ing. Karafová) 
7. Aktualizácia zoznamu trvalo podporených podujatí na rok 2011 a poskytnutie dotácie 

nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov            
(Ing. Karafová) 

8. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 
3/2006 o poskytovaní dotácií (Ing. Karafová) 

9. Predloženie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie zmluvy o dočasnom prevode akcií 
v spoločnostiach NsP Spišská Nová Ves, a. s., NsP Trebišov, a. s., NsP sv. Barbory 
Rožňava, a. s. a NsP Štefana Kukuru Michalovce, a. s. (Ing. Bernát) 

10. Odklad splátok návratných finančných výpomocí pre nemocnice s poliklinikami v 
zakladateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja (Ing. Karafová) 

11. Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja (Ing. Schrötterová) 

12. Správa lekára samosprávneho kraja v súvislosti s riešením sťažností a podnetov 
pacientov (MUDr. Lipčák) 

13. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 
14. Uznesenie a záver 



K bodu č. 1 
Zasadnutie Zdravotnej komisie otvorila a viedla podpredsedníčka komisie MUDr. Eva 
Antónyová. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený 
jednohlasne všetkými členmi komisie s tým, že jednotlivé body budú prerokované 
v zmenenom poradí v závislosti od príchodu vedúcich odborov, ktorí ich budú prezentovať.  
 
 
K bodu č. 2 
Ing. Zuzana Jusková – vedúca odboru sociálnych vecí a zdravotníctva KSK informovala 
o organizačných zmenách na Úrade KSK ako aj o nových úlohách referátu zdravotníctva 
v roku 2011. Ďalej informovala členov komisie o rokovaniach s VšZP v súvislosti so 
zmluvami pre nemocnice v pôsobnosti KSK. Zdravotné poisťovne nemajú jasne 
vyšpecifikované kritériá, na základe ktorých predĺžia, resp. vypovedajú zmluvy s jednotlivými 
poskytovateľmi zdravotnej starostlivosti. Tento problém je možné sledovať vo sfére 
ambulantnej ako i ústavnej. Bolo by vhodné, ak by zdravotné poisťovne posielali zoznamy 
zazmluvnených a nezazmluvnených poskytovateľov zdravotnej starostlivosti aj na KSK. Do 
následnej diskusie k postupu zdravotných poisťovní sa zapojili aj členovia komisie, najmä: 
MUDr. Mihalečko, JUDr. Pida, MUDr. Farkaš.  
 
 
K bodu č. 3 
Uznesenie č. 5/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Správu o výsledku 
kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami Európskych spoločenstiev a iných 
prostriedkov zo zahraničia na Strednej odbornej škole Ostrovského č. 1, Košice. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 4 
Uznesenie č. 6/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí dotácie na prevádzku a 
mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 5 
Uznesenie č. 7/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Záverečný účet 
Košického samosprávneho kraja za rok 2010. 
 
 



Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Do diskusie k tomuto bodu programu sa zapojili okrem iných členov komisie najmä MUDr. 
Makohus, MUDr. Farkaš a Prof. MUDr. Rácz, CSc. Ing. Karafová zodpovedala všetky otázky 
členov komisie.  
 
 
K bodu č. 6 
Uznesenie č. 8/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Úpravu rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja v roku 2011. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Do diskusie k tomuto bodu programu sa zapojil okrem iných členov komisie najmä JUDr. 
Pida. Ing. Karafová zodpovedala všetky otázky členov komisie.  
 
 
K bodu č. 7 
Uznesenie č. 9/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Aktualizáciu 
zoznamu trvalo podporených podujatí na rok 2011 a poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v 
zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o 
poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 8 
Uznesenie č. 10/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Informáciu o 
poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 
dotácií. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 



K bodu č. 9 
MUDr. Mária Grüllingová informovala členov Zdravotnej komisie o výsledkoch rokovaní 
s uchádzačmi o prenájom nemocníc a zároveň o výsledkoch Komisie na prípravu zadávacej 
dokumentácie pre medzinárodnú obchodnú verejnú súťaž o najvhodnejší návrh na uzatvorenie 
zmluvy o dočasnom prevode akcií v spoločnostiach Nemocnica s poliklinikou Spišská Nová 
Ves, a.s., Nemocnica s poliklinikou Trebišov, a.s., Nemocnica s poliklinikou sv. Barbory 
Rožňava, a.s., Nemocnica s poliklinikou Štefana Kukuru Michalovce, a.s. a doporučenie 
Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja schváliť najvhodnejší návrh spĺňajúci 
hodnotiace kritériá a uzatvoriť zmluvné dokumenty. Nakoľko sú rokovania príliš náročné, 
predmetná komisia zatiaľ nezaujala stanovisko. Definitívne by sa mala vyjadriť v priebehu 
budúceho týždňa. Uznesenie k predmetnému bodu prijaté nebolo. 
 
 
K bodu č. 10 
Uznesenie č. 11/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Odklad splátok 
návratných finančných výpomocí pre nemocnice s poliklinikami v zakladateľskej pôsobnosti 
Košického samosprávneho kraja. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 11 
Uznesenie č. 12/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Zásady hospodárenia 
s majetkom Košického samosprávneho kraja. 
Hlasovanie 
Za:  12 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 12 
Správa lekára samosprávneho kraja v súvislosti s riešením sťažností a podnetov pacientov, 
bola na návrh podpredsedníčky komisie MUDr. Antónyovej preložená na najbližšie rokovanie 
Zdravotnej komisie KSK. Členovia komisie s preložením tohto bodu rokovania súhlasili. 
 
 
K bodu č. 13 
MUDr. Farkaš navrhol opätovne sa zaoberať problematikou záchytiek v nemocniciach, 
nakoľko sa často stretávame s problémom vandalizmu ľudí pod vplyvom alkoholu 
a omamných látok. Problematiku zavedenia záchytiek je nutné riešiť v spolupráci s miestnou 
samosprávou ako aj zdravotnými poisťovňami.  
MUDr. Eva Antónyová informovala členov Zdravotnej komisie o termíne predloženia 
Oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomeroch verejných funkcionárov 



Komisii Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na ochranu verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov v termíne do 31.3.2011. 
MUDr. Eva Antónyová sa záverom vyjadrila, že nepodpísanie zmlúv s poskytovateľmi 
zdravotnej starostlivosti zo strany zdravotných poisťovní môže mať negatívny vplyv a môže 
obmedziť poskytovanie najmä špecializovanej zdravotnej starostlivosti pre obyvateľov 
mestskej časti Dargovských hrdinov v Košiciach. Kritériá výberu špecialistov, s ktorými 
zdravotné poisťovne uzatvárajú, resp. neuzatvárajú zmluvy sú nejasné.  
 
 
K bodu č. 14 
Rokovanie komisie ukončila podpredsedníčka Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK 
MUDr. Eva Antónyová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné 
poznatky a návrhy.  
 

 
 
 
 
 
 
 

 
PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 
MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 


